
 N R  2 6   2 0  A R P I L  2 0 2 3

Dames 1 The Movie

K I J K  ‘ T H I S  I S  U S ’ !

Na de spannende pot tegen Leiden van afgelopen zondag (2-2) heeft D1 

nog 5 wedstrijden te gaan. Hun doel om de play offs te halen met wellicht 

Promotieklasse volgend seizoen komt steeds dichterbij! 

 

Er komen dus nog mooie wedstrijden aan. De dames zouden het heel fijn 

vinden als alle Schaerweijde leden zich massaal achter het team scharen! 

Bekijk hun prachtige promotiefilm (gemaakt door keeper Guusje), kom 

kijken in De Kuil en schreeuw Dames 1 naar de play offs!

https://youtu.be/s70uWef64jI

https://youtu.be/s70uWef64jI


D E  E X A M E N S  Z I J N  B E G O N N E N !

Veel van onze jeugdtrainers volgen de 
cursussen aan de Schaerweijde Coaching 
Academy (SCA) om goed training te leren 
geven aan de lichtingen Schaerweijde-
hockeyers onder hen. Afgelopen 
week en komende weken nemen veel 
jeugdtrainers deel aan de volgende SCA-
examens: 
 
SCA Jongste Jeugd 1 of 2  of 
SCA Jeugd 1 of 2.
 
De jeugdtrainers van M08 hebben 
het in ieder geval heel goed gedaan. 
Alle aandachtspunten die tijdens de 
cursus waren besproken, kwamen aan 
bod. De organisatie stond goed, goede 
uitleg, show & go en ze letten goed op de techniek. 
 

Een opmerking van de hoofdtrainer: 
‘Wat goed en fijn om dit te zien, was 
het maar elke dag SCA examen’!  
Wat een groot compliment aan aan 
de deelnemers.  
 
En wat fijn dat we als club een 
Coaching Academy hebben!

Schaerweijde Coaching Academy

Wij zijn het Schaerweijde 45-1 team, een team dat net als H1 uitkomt 

in de Hoofdklasse, maar waar het tempo toch iets lager ligt. Ons team 

bestaat naast een aantal oud H1 spelers over een groot aantal spelers 

die inmiddels ook al een lange Schaerweijde historie hebben. Waar 

hockey en golf hand in hand gaan. 

Een team ook waar de 

gemiddelde leeftijd 

inmiddels boven de 50 jaar is 

uitgekomen. Maar waar het 

fanatisme en de wil om te 

winnen nog steeds aanwezig 

is en de gezelligheid na afloop 

een wezenlijk onderdeel 

uitmaakt van een geslaagde 

zondag. Kortom een team 

met een warm hart voor 

Schaerweijde. 

 

Afgelopen zondag hebben we de topper gespeeld tegen Phoenix, de 

andere club uit Zeist. Zoals altijd een fanatieke wedstrijd met een 

gezonde spanning maar met veel 

ontspanning na afloop. 

En overtuigend gewonnen…!

Van de Velden
H 4 5 - 1 :  S T I L L  G O I N G  S T R O N G !



Vacature Vacant!
L I D  C O M M I S S I E  S P O R T I V I T E I T ,  V E I L I G H E I D  E N  R E S P E C T  ( S V R )

Schaerweijde voert een preventief beleid om ongewenst gedrag te voorkomen, 
op te sporen en aan te pakken. Daarom is er – naast de onafhankelijke 
Tuchtcommissie en de Vertrouwenscommissie – de commissie SVR (Sportiviteit, 
Veiligheid en Respect. 
 
De commissie houdt zich o.a. bezig met het geven van beleidsadvies aan het 
Bestuur en het opzetten/aanpassen van reglementen en gedragscodes. De 
volgende stap is het beleid ook actief uitdragen en onze leden bewust maken 
van het SVR-beleid. 
 
Wil jij helpen het SVR-beleid een vaste plek in de vereniging te geven? Wil jij 
samen op structurele wijze aan sportiviteit en respect werken en zorgen voor 
continuïteit en effect op de lange termijn? Word dan lid van de commissie SVR! 
 
Wil je meer weten over deze rol neem dan contact op met het 
vrijwilligersbureau via vrijwilligersbureau@schaerweijde.nl.

Van de Velden
N I E U W E  L I C H T I N G  F U N K E Y S  V A N  S T A R T !

Vorige week zijn we gestart met de nieuwe instroom Funkeys. Kinderen 
die nu al 5 zijn en komend seizoen bij de Funkeys gaan hockeyen.  
Een groep enthousiaste kinderen  voor het eerst met stick & bal op de 
Schaerweijde velden. 

Wat een heerlijk gezicht!

mailto:vrijwilligersbureau@schaerweijde.nl


J O  1 6 - 2  K L O P T  L E U S D E N  E N  S T A A T  A A N  K O P !

Van de Velden

Het blits-team JO16-2 kwam vol zelfvertrouwen uit de zaalcompetitie. Een 
eerste plaats in de zaal gaf dit geöliede team ook op het kunstgras vleugels. 

De laatste weken zien de coaches Jelle Ruurda en Edzard Offers hun pupillen 
de ene na de andere zege aan elkaar rijgen. Zaterdag 15 april werd Leusden 
opgerold met 8-1. Dit sympathieke team maakte geen schijn van kans tegen 
het roodzwarte geweld. 

Strakke strafcorners en goede veldgoals waren het overduidelijke resultaat 
van gedisciplineerde trainingen die onder de professionele leiding van 
Douwina Postma week na week werden uitgevoerd. 
 
Natuurlijk zijn we pas halverwege de competitie maar met dit ambitieuze 
team zal zelfs de meest neutrale toeschouwer moeten erkennen: hier staan 
gasten van wie de honger naar meer winst nog lang niet gestild is. 

Wordt dus vervolgd!

H A N D J E S  N O D I G  V O O R  É É N  D A G

Familietoernooi, help je mee?

Inmiddels zijn de voorbereidingen voor  het Familietoernooi in volle gang en 
binnenkort kunnen de teams zich aanmelden. Het belooft weer een gezellige 
en sportieve dag te gaan worden! 
 
De ervaring leert dat we op deze dag extra handen kunnen gebruiken voor 
het bakken van de hamburgers, het bemannen van de wedstrijdtafel en het 
voorbereiden van de lunchpakketten of het wedstrijdklaar maken van de 
velden. 
 
Wil jij daarmee helpen? 
Neem dan contact op met familietoernooi@schaerweijde.nl!

mailto:familietoernooi@schaerweijde.nl


Meer info? mail naar breedte-senioren@schaerweijde.nl

Held van het Veld 
Z O N D A G  1 6  A P R I L :  V I V I E N N E  K A S T R O P

De Held van het Veld is de speler of speelster van H1 of D1 die in de wedstrijd een 
bijzondere prestatie heeft geleverd of een opvallende bijdrage had in het teamresultaat. 
De Held van het Veld wordt bij thuis-competitiewedstrijden door de staf benoemd. 
 
Hoe hebben jullie naar de topper tegen Leiden toegeleefd? 
We hebben na onze sterke wedstrijd tegen Myra (1-5 winst), een paar dagen rust 
gekregen omdat het seizoen (hopelijk met de play-offs) nog lang duurt. Daarnaast is er 
natuurlijk hard getraind en zijn er nog wat kleine tactische puntjes aangepast om Leiden 
te kunnen verrassen. 
 
Hebben jullie genoten van de topavond? Geeft dat energie voor de wedstrijd? 
Nou en of! Het was echt genieten met elkaar en met alle gasten. Voor mij was dit de 
eerste keer en je leert direct veel leden kennen. Het was een super geslaagde avond! 
 
Bij 2-0, hoe voelde dat, wat dacht je? 
We hebben al vaker dit seizoen voorgestaan, waarna we het soms zelf nog spannend 
maakten. Daar hebben we van geleerd dat we rustig moeten blijven en uit moeten 
gaan van onze eigen kracht en kwaliteiten. Tegen Leiden valt dan alsnog de 2-2. En dat 
is natuurlijk heel zuur gezien het wedstrijdbeeld, maar we hebben wél ons eigen spel 
gespeeld. 
 
Heb je een idee waarom de staf jou tot Held van het Veld heeft uitgeroepen? 
Ik denk omdat ik aanvallend gevaarlijk was en daaruit een hoog rendement met kansen 
en corners heb gehaald, wat uiteindelijk belangrijk was voor het resultaat. 
 
Uiteindelijk toch 2-2 gelijk. Wat overheerst, het gevoel dat er meer in had 
gezeten of het gevoel dat je bestolen bent? 
Er had zeker meer ingezeten. We hebben Leiden weinig ruimte gegeven en daarnaast 
krijgen we in de laatste 4 minuten geen strafbal mee en dan valt het uiteindelijk nét niet 
de goede kant op, maar we hebben een sterke pot gespeeld en daar mogen we super 
trots op zijn! 
 
Hoe kijk je naar de rest van het seizoen. Zie je uit naar de play-offs? 
We staan nog steeds 5 punten los van de nummer 3 en hebben nog 5 potjes te spelen. 
We blijven iedere week hard en scherp trainen, en gaan er de komende wedstrijden vol in 
om uiteindelijk de play-offs binnen te halen. We hebben alle vertrouwen in elkaar en zijn 
echt een hele hechte groep. Ik ben ervan overtuigd dat er nog hele mooie dingen kunnen 
gaan gebeuren de laatste weken als we deze lijn weten door te trekken. 
 

mailto:breedte-senioren@schaerweijde.nl


Disco bij de ParaHockey!
G E Z E L L I G H E I D  B U I T E N  H E T  V E L D

Normaal gesproken zien de teamleden elkaar bijna alleen op de woensdag- of 
zaterdagtraining of wedstrijd. Ook zien een aantal elkaar op logeerweekenden. 
 
Daarom is het zo leuk dat de Schaerweijde Feestcommissie met behulp van ouders 
Mieke en Monique het mogelijk gemaakt heeft om zo’n 25 ParaHockeyers op de 
dansvloer te krijgen zaterdag! Omgeven door de prachtige versiering van de Top-
avond hebben ze een heerlijke disco avond gehad met DJ Mels! 
 
Onze super trainers die al jaren deze groep ondersteunen, gingen ook helemaal 
los. Zo geweldig dat jullie er deze zaterdagavond ook weer waren! Dank Charlotte, 
Maud en Anke, jullie zijn onze helden! Dit namens alle ouders en hockeyers!

#KENNISMAKENMETHOCKEY
1 0  &  1 7  M E I

Wat ervaart mijn kind eigenlijk op het hockeyveld?
• Leer de basistechnieken 
• De posities in het veld 
• Verloop wedstrijdproces
 
Wanneer : woensdag 10 & 17 mei 
Tijd : 14:50 - 15:40 uur 
Waar: op veld 2 
 
We beginnen 5 min. na de start en eindigen 5 min. voor het einde van 
training van jouw kind. Sportkleding is handig, verder is alles geregeld. 

Aanmelden kan via kennismakenmethockey@schaerweijde.nl.

mailto:kennismakenmethockey@schaerweijde.nl


Circus Schaerweijde
H E T  W A S  W E E R  T O P !

Elk seizoen organiseren D1 & H1 een event om de donateurs te bedanken 
die hun ambitie mede waarmaken: Topavond genaamd. In de driedubbele 
betekenis: het is een avond van de Top, de opbrengst is voor de Top en het is een 
Topavond. Zo ook dit jaar. 
 
Wat een feest! Met optredens van diezelfde H1 & D1, met culinaire hoogstandjes, 
met een wereldvermaarde goochelact en met een grandioze veiling van unieke 
events en attributen. Ook nu was de sfeer weer uitmuntend en stonden de meer 
dan 100 gasten op de banken bij de optredens.  

Johan Westerhof had de dankbare taak van veilingmeester.  
Op onnavolgbare wijze wist hij te zorgen voor een mooie veilingopbrengst. 

Komend jaar weer!



Van de Velden Mini Feest: Black Light Party
F R I D A Y - N I G H T ,  S E V E N S - N I G H T V R I J D A G  1 2  M E I

Om de week mag HS1 aantreden voor de 7s competitie op vrijdagavond, 
een fijne afsluiter van de (werk)week! Na twee intensieve potjes hockey 
volgt het bier met de bitterballen, en op de clubs die het echt goed 
aanpakken (zoals Schaerweijde) een feestje. 

Na het winterkampioenschap is HS1 in de lente-competitie een treetje 
hoger gaan spelen, helaas nog geen loon naar werken, maar de spirit 
zit er onverminderd goed in! Heb je zin om een keer mee te spelen, 
meld je dan via hockey7@schaerweijde.nl, of beter nog kom een keer 
meetrainen! 

Op maandagavond samen met de Trim (20:45) of op de woensdag 
(20:30)  voor exclusieve 7s training.

Er is feest voor de hele O9-lijn! Op vrijdag 12 mei in het clubhuis van 
17:30 - 20:00 uur. Met playback show! Dus bedenk vast een mooie act 
met je team zodat je kunt shinen op de party! 
 
Aanmelden niet nodig, meer info via de coaches.



Meer info? mail naar breedte-senioren@schaerweijde.nl

Held van het Veld 
Z O N D A G  1 6  A P R I L :  R A S H I D  M E H M O O D

De Held van het Veld is de speler of speelster van H1 of D1 die in de wedstrijd een 

bijzondere prestatie heeft geleverd of een opvallende bijdrage had in het teamresultaat. 

De Held van het Veld wordt bij thuis-competitiewedstrijden door de staf benoemd. 

 

Hoe gaat het met je, inmiddels twee dagen later? 

Ik ben nog erg teleurgesteld over het resultaat en de manier waarop we speelden. Dat is 

natuurlijk ook normaal na het verlies van een belangrijk thuisduel. Vanaf dinsdag gaan we 

weer focussen op de volgende wedstrijd, tegen HGC uit komende zondag. Nieuwe week, 

goede tegenstander, goede wedstrijd!! 

 

Wat kunnen we leren van (de wedstrijd tegen) Klein Zwitserland? 

Ik denk dat er van deze wedstrijd veel te leren valt. We moeten veel effectiever zijn 

in balbezit, slimmer in beslissen, onze kansen beter benutten en scherper en meer 

agressief zijn in de hele wedstrijd. 

 

Weet je waarom je ‘Held van het Veld’ bent geworden? 

Dat weet ik, eerlijk gezegd, niet zo goed. Voor mij was het niet mijn beste wedstrijd. Ik 

startte zeker niet goed. Misschien heb ik, alles bij elkaar, de minste fouten gemaakt? 

 

Hoe is je vooruitblik naar de komende drie belangrijke wedstrijden tegen de 
naaste concurrenten HGC, HDM and Amsterdam? 

We gaan de beslissende fase van de competitie in. Ieder team zal z’n best doen zo goed 

mogelijk te eindigen. Dat geldt ook voor ons. Het zijn alle drie goede tegenstanders, maar 

we hebben in de eerste seizoenshelft goed tegen ze gespeeld. En daarna krijgen we ook 

Bloemendaal ook nog. We zullen ons heel goed op deze wedstrijden voorbereiden en 

doen ontzettend ons best om zo hoog mogelijk te ranken.

mailto:breedte-senioren@schaerweijde.nl


Schakels van Schaerweijde

F R É D É R I Q U E  V A N  D I J K - Z O N N E V Y L L E  –  T R A I N E R S  M E I S J E S  B E N J A M I N S

Verbonden vrijwilligers, schakels met een rood-zwart hart, vormen Schaerweijde, familieclub met ambitie. Maar wat betekent 

dit motto voor deze schakels? En wat gaat goed en wat kan beter? Lees het in deze kettingrubriek! 

 

Toen onze oudste ging hockeyen, is Schaerweijde in ons leven gekomen. Inmiddels hockeyen onze drie kids in de JO12, MO10 en de Meisjes Benjamins en mijn man 

in H30-3 (voorheen Veteranen F). Zelf heb ik na een paar jaar trim en 7x7 mijn hockeystick inmiddels opgeborgen. Vorig jaar ben ik begonnen als oudertrainer bij de 

Funkeys, nu ben ik (duo) hoofdtrainer van de meisjes Benjamins. Het is heel leuk om betrokken te zijn bij je eigen kind, maar ook bij al die andere enthousiaste kids. 

En nu ga ik eindelijk ook weer mijn scheidsrechterskaart halen, nadat mijn vorige, ooit gehaald in de 

C-jeugd, is verlopen. 

 

Er zijn op Schaerweijde veel activiteiten voor de hele familie. Ook vind ik het heel leuk dat we 

werken met jeugdtrainers, en dat ieder team goede trainingen krijgt, ongeacht het niveau. 

Dat maakt het plezier om naar training te komen echt groter. Met vier van de vijf hockeyende 

familieleden, daarbij nog neven en zwager opgeteld, is het voor ons zeker een familieclub en 

komen we elkaar daar ook tegen. Dus de club is echt een onderdeel van ons leven. 

 

Wat ambitie betreft, vind ik het vooral belangrijk dat iedereen plezier heeft en wordt ondersteund 

op welk niveau je ook speelt. Dat voor iedereen mogelijk maken, is al enorm ambitieus en daar 

werken veel mensen elk jaar weer hard aan om dat voor elkaar te krijgen. Ik hoop dat ik daar nu 

mijn steentje aan bijdraag. Met alle sociale activiteiten wordt het plezier zeker bereikt. En als de 

club daarin blijft investeren, dan komt het ook wel goed met andere ambities. 

 

Deze rubriek is een kettingrubriek. Ik stel voor om nu Marleen Berkman te interviewen. Zij is een 

vast gezicht, dus ik ben benieuwd wat ze allemaal doet!


